
 
 
 
 
 

Betreft: Artikel 41 vragen over versnipperen zwerfafval 
 
 
Berghem, 28 november 2022 
 
Geacht college van B&W, 
 
Zwerfafval vormt voor velen een steen des aanstoots. Nog erger wordt het wanneer 
zwerfafval wordt versnipperd en daardoor niet meer kan worden opgeruimd en vroeg of laat 
in de voedselketen of als ‘plastic soep’ in zee terecht komt. 
Enkele jaren geleden heeft de wethouder openbare ruimte beloofd dat in contracten met 
aannemers als voorwaarde wordt opgenomen dat éérst het zwerfafval moet worden 
opgeruimd alvorens maaimachines mogen worden ingezet.  
Vorige week zijn de bermen van de N329 gemaaid en daar heeft de aannemer overduidelijk 
nauwelijks moeite gedaan om zwerfafval op te ruimen. Zelfs na het maaien liggen er nog 
grote stukken plastic. En heel veel zwerfaval is helaas versnipperd. 
Daarom heeft de SP de volgende vragen: 
 

1. Heeft u de betreffende aannemer hierop aangesproken? 
2. Zo niet, bent u bereid dit alsnog te doen? Of is dit niet aan de orde omdat de 

voorwaarde om vooraf het zwerfafval op te ruimen niet in het contract is 
opgenomen? 

3. Wat is het beleid van het huidige college met betrekking tot het vooraf opruimen van 
zwerfafval alvorens bermen en sloten te laten maaien? 

4. Deelt u het standpunt van de SP dat het versnipperen van zwerfafval bijzonder 
kwalijk is omdat het daardoor niet meer kan worden opgeruimd en aldus leidt tot 
onherstelbare milieuschade? 

5. Deelt u het standpunt van de SP dat beleid en afspraken zinloos zijn wanneer dit niet 
gepaard gaat met controle en handhaving? 

6. Zo ja, wat gaat u daaraan doen? 
 
 

Namens de fractie van de SP, 
 
Adrie Geerts 


